
 

VRAGEN? SUGGESTIES? CORRESPONDENTIE: ARBITRAGE@FCOEGSTGEEST.NL 
 

SRCOMM NIEUWSBRIEF AFSLUITING SEIZOEN 2022-23 

SNELLE DATA 

 

10 JUNI 2023 Familie Toernooi (middag) 

14 JUNI 2023 Laatste trainingsavond 19:00u 

24 JUNI 2023 VrijwilligersBBQ 

 

06 SEPTEMBER 19:30u ASR Instructieavond 

 

JARIGEN 

 

Juni: Guido, Fons  

 

Juli: Arie, Henk, Sven, Pepijn, Mathijs 

 

BLESSURES 

 

Koos, Dirk en Abbas. Sterkte met het herstel 

en hopelijk bij begin van het seizoen erbij. 

DENK AAN: 
 

Consumpties op wedstrijddagen laten 

wegboeken naar ”Bestuursdienst” (niet naar 

Scheidsrechters) 

 

Start elke wedstrijd met een 

vriendschappelijke begroeting met een boks 

of een high5 ! 

 

dWf (digitaal Wedstrijdformulier) daar staat 

nog best veel informatie in, vraag na bij de 

SRComm of collega SR’s 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BUITENSPEL 
Nieuwsbrief voor (oud-)scheidsrechters en assistent-scheidsrechters 

 
 

Hartelijk dank voor het invullen van de enquête beste scheidsrechters en dank voor het 

algemene beeld dat jullie hebben gegeven met de antwoorden op de maar liefst 32 

vragen die we jullie stelden. Wat is FC Oegstgeest een fijne vereniging om je wedstrijden 

te leiden. En wat boft FC Oegstgeest met onze groep SR’s. 

Een heel behoorlijke reactie hebben we ontvangen op de enquête die we uitgezet hebben 

onder onze SR’s bij FCO en een paar SR’s die geregeld een helpende hand bieden. 

Achttien van ons deden mee. De enquête heeft bijna een maand opengestaan om in te 

vullen. 

De enquête heeft informatie willen ophalen over een zestal onderwerpen. In deze 

BUITENSPEL belichten we alle onderwerpen. Een onderwerp dat is afgevallen ging over 

het gebruik van de wedstrijdzaken app van de KNVB. 

Dank Jeroen voor de opzet van de enquête en het handige gebruik dat je hebt gemaakt 

van google.forms.  

het wedstrijdsecretariaat 

De mensen die de planning van het wedstrijdsecretariaat op wedstrijddagen regelen 

hebben we ergens in februari van dit jaar een bericht gestuurd met de voor hen plezierige 

boodschap: gaat zo door want onze scheidsrechters vinden het belangrijk dat jullie er zijn. 

De vraag naar hoe je de ontvangst ervaart, wordt met een ruime meerderheid positief 

beantwoordt. Gemist door enkelen bij het wedstrijdsecretariaat zijn betere vlaggen, 

slagroomtaart en meer kapstokruimte. Dat laatste lijkt te zijn opgelost of vergissen we 

ons en is er nu een kapstok minder? De anderen vulde de vraag niet in of gaven aan niets 

te missen. Het info-blad met het overzicht van alle teams en de afwijkende spelregels 

zoals met wisselmomenten, tijdstrafduur  etc. wordt als een verbetering ervaren. Een 

shout-out naar Fons want die maakte hem. 

de planning 

De informatievoorziening vanuit de planners wordt bijna unaniem ervaren als niet te veel 

en niet en met dezelfde hoeveelheid geven jullie aan dat de group-app & de email een 

prima combinatie is. Ondanks dat er wedstrijdronden zijn waarin veel gewijzigd wordt 

door KNVB, wedstrijdsecretariaat en wij SR’s gaat het bij onze planners bijna perfect. 

Klasse mannen, dank Klaas en Jeroen. 

begeleiding van scheidsrechters 

We hebben veel gedaan aan het begeleiden, zie foto in uitgebreide nieuwskop. We 

hebben voldoende gediplomeerde begeleiders die we hebben opgeleid bij cursussen op 

onze vereniging. In het regio Arbitrageoverleg krijgt dit onderdeel momenteel ook 

aandacht. Ik verwacht dat verenigingen in de buurt de KNVB cursus in huis gaan halen. Bij 

FCO lopen we redelijk voorop met de organisatiegraad maar het acute nadeel op dit 

moment is dat er niet heel veel gebruikgemaakt kan worden van deze kennis en kunde 

omdat we met een klein maar structureel tekort zitten met SR’s. Het is dus wekelijks alle 

hens aan dek (lees: fluit). 

RONDUIT  POSITIEVE SIGNALEN 

 

Voor je ligt de 3e editie van de nieuwsbrief voor onze 

arbitragevrijwilligers. Een wat groter verhaal deze keer met 

een beschrijving van de uitkomsten van de enquête die we 

bij jullie afnamen in de periode rondom december 2022.  

Dat is wat laat maar we zijn dit seizoen dan ook ontzettend 

druk geweest met z’n vieren in de SRComm en met de vele 

hulp die wij kregen kon dit verslag niet blijven liggen. 

De laatste regels van een wervingsplan 2.0 worden op dit 

moment geschreven en het bestuur heeft een Arbitrage 

beleidsnotitie 2.0 op haar agenda staan.  

Meldt ons kandidaat commissieleden aan ! 

 



 

VRAGEN? SUGGESTIES? CORRESPONDENTIE: ARBITRAGE@FCOEGSTGEEST.NL 
 

SRCOMM NIEUWSBRIEF AFSLUITING SEIZOEN 2022-23 

DATA VERDEROP 

 

16 AUGUSTUS start wekelijkse training 19:00u 

 

26 AUGUSTUS 2023 Seizoen opening middag 

 

02 SEPTEMBER start seizoen met beker WEST 

 

06 SEPTEMBER 19:30u ASR Instructieavond 

 

JARIGEN VERDEROP 

 

Augustus: Natalie en Cor  

 

ALTIJD AAN DENKEN: 
 

Altijd spelerspassen controle bij beker- e/o 

competitiewedstrijden die de KNVB 

organiseert. Bij voorkeur niet in de 

kleedkamers. 

 

 

Consumpties op wedstrijddagen laten 

wegboeken naar ”Bestuursdienst” (niet naar 

Scheidsrechters). 

 

 

Spelregelkennis houd die bij, handige link is: 

https://www.knvb.nl/assist-

wedstrijdsecretarissen/veldvoetbal/regelgevi

ng/spelregeldocumenten 

 

 

Voor alle SR’s zijn tags verkrijgbaar bij FCO. 

Een tag werkt als een sleutel en geeft je  

toegang tot o.a. onze kleedkamer. Vraag 

naar Frans. 

 

 

Plezier is de hoofdreden waarom wij 

wedstrijden leiden ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BUITENSPEL 
Nieuwsbrief voor (oud-)scheidsrechters en assistent-scheidsrechters 

De antwoorden op de vraag naar het belang van de beschikbaarheid van begeleiding is 

een voluit ja, belangrijk. Met het gegeven dat jullie scores op de vraag naar wil je begeleid 

worden door een gediplomeerde begeleider een ruime meerderheid geeft is er ook een 

positieve meerderheid op de vraag of je andere SR’s wil helpen begeleiden. Deze twee 

antwoorden geven aan dat onze groep SR’s nog veel voor elkaar kan betekenen en veel 

van elkaar kan leren.  

Over het zichtbaar zijn op ons sportterrein van begeleiders volgende. Begeleidersjassen 

hebben we. We tellen er één. De SRComm houdt vast aan haar standpunt dat de 

begeleider zichtbaar moet zijn. Dat is belangrijk en we dichten daar alleen positieve 

effecten aan toe. In onze begroting 2023-24 is budget aangevraagd voor nieuwe 

begeleidersjassen. 

Er zijn twee SR’s die de ambitie hebben een volgende stap te gaan zetten naar SOIII en 

dat kan geen verrassing. Bij de SRComm is kennis, advies en hulp voorradig als deze stap 

op je wegkomt. 

algeheel scheidsrechters welbevinden 

Er wordt door een ruime meerderheid voldoende waardering ervaren voor onze inzet. 

Maar goed ook zou je zeggen. Veel genoemd in het open deel van de vraag is het gemis 

van een bedankje door de spelers na afloop van de wedstrijd.  

De vraag over welke kenmerken jullie belangrijk achten bij het kiezen van een (nieuwe) 

vereniging zijn beantwoord met: goede sfeer onderling, veilige omgeving als twee 

sterksten. Gevolgd door invloed op de planning en de aanwezigheid van begeleiding. 

Gelukkig voelt vrijwel iedereen zich veilig bij FCO en een stevige meerderheid heeft geen 

agressie ervaren. Dat is de uitkomst zoals wij die interpreteren want de vraag was zo 

opgeschreven dat het eigenlijk twee vragen zijn. Dit is in ieder geval een mooie uitkomst. 

De vraag die jullie beantwoorden over het waarnemen en/of ervaren van een onveilige 

situatie bij FCO en wat je dan doet of zou willen doen is door de meerderheid 

beantwoord. Het antwoord op deze vraag kan nooit verkeerd zijn maar goed om te 

melden is dat je in zo’n situatie naar de SRComm kan en naar de Normen & Waarden 

commissie. Er zijn ook twee vertrouwenspersonen op de vereniging waartoe je je ook kan 

richten voor een gesprek of met een situatie. 

de SRComm (scheidsrechterscommissie) 

De helft van de antwoorden die wij verzamelden bij de vraag of de SRComm op jullie 

ondersteuning kan rekenen bij uitvoeren of organiseren van activiteiten wil dat doen. Uit 

de open vragen komt meer dan eens voor het voorstel om een thema avond te 

organiseren voor discussie en kennis deling. De commissie staat hier positief in en zij 

heeft haar eerste contacten gemaakt. Wij hadden de seizoen afsluiting voor ogen maar 

die activiteit gaat niet door. 

Een grote meerderheid geeft aan tevreden te zijn met het gevoerde arbitragebeleid. Als 

beschreven in de uitgebreide nieuwskop hebben we een 2.0 versie geschreven. Hierin 

zoeken we meer verbinding met de vereniging en daarmee intensievere samenwerking 

met andere commissies. Ons doel is de slagkracht voor Arbitrage vergroten- en zo de 

continuïteit van de vereniging te borgen. 

De antwoorden over de activiteiten waarover jullie zijn bevraagd sterken de SRComm erin 

door te gaan met de activiteiten die we organiseren. Jullie geven de hoogste waardering 

voor de spelregelquiz en de seizoen opening en minder waardering maar in meerderheid 

positief voor de seizoen afsluiting.  

deze Nieuwsbrief 

Nog niet door iedereen gelezen blijkt uit de antwoorden. Jullie geven aan dat het een 

goed initiatief is en geven een signaal af in de open vragen dat de nieuwswaarde omhoog 

mag. Hopelijk is deze nieuwsbrief een goede stap in die richting. Op basis van jullie 

ervaring met de nieuwsbrieven geven jullie met twee derde aan dat de BUITENSPEL een 

waardevolle aanvulling is bij het krijgen van informatie over arbitrage bij FCO. 10% geeft 

aan die waarde niet te zien en er is een groep die neutraal antwoordde. Die twee groepen 

willen we over de streep trekken, te beginnen met deze derde editie. Een suggestie dat 

het misschien over ons SR’s individueel zou mogen gaan steunen wij vanuit een bredere 

opvatting dat jullie ideeën of geschreven content van harte welkom is. Vanaf deze kant 

Dirk ontzettend bedankt voor je hulp en het maken van deze karaktervolle opmaak. 

 


